
Title	Minggu Kesetiaan Kebangsaan
Author(s)	Muhammad Ariff bin Ahmad

Copyright © 1959 Muhammad Ariff bin Ahmad

Uchapan kerana

MINGGU KESETIAAN KEBANGSAAN.

3hb. December 1959 ini, Singapura akan menjadi sa-buah negara yang berkerajaan sendiri dengan mempunyai sa-orang Yang Dipertuan Negara-nya yang berbangsa Malayan. Hari ke-3 dalam bulan December tiap2 tahun – mulai tahun ini –akan tetap menjadi hari peringatan bagi raayat Singapura ini. Ia akan di-kenal sa-bagai HARI KEBANGSAAN.

Bagi memulakan kenangan itu, maka kerajaan Singapura telah menganjorkan satu perayaan yang di-namakan MINGGU KESETIAAN KEBANGSAAN, yang pada tahun ini di-laksanakan mulai daripada 3.12.59 hingga 9.12.59. Bagi sekolah2, Kementerian Pelajaran telah menetapkan, melaksanakan MINGGU KESETIAAN KEBANGSAAN itu mulai dari 29.11.59 hingga 5.1.59. Tiap2 sekolah di-Singapura ini sedang menjalankan ranchangan2-nya masing2 bagi merayakan minggu kesetiaan ini.

Sekolah kita telah bersetuju hendak menjalankan ranchangan pe-ayaan kita itu pada hari ini, SATU HARIBULAN DECEMBER SEMBILAN BELAS LIMA PULOH SEMBILAN.

Lepas ucapan ini, kita akan sama2 menyanyikan lagu KEBANGSAAN kita, ia-itu lagu MAJULAH SINGAPURA, yang akan sa-lama2nya kita nyanyikan dan kita hormati dia sa-bagai satu lambang persatuan raayat Singapura ini.

Sa-belum kita menyanyi, biar-lah saya kenalkan bendera negera kita – negara Singapura ini. Bendera ini ada-lah menjadi lambang pertama kita. Dalam bendera ini terhimpun segala chita2 dan ikrar kita – raayat Singapura. Tiap2 objek dalam bendera kita ini menggambar-kan suasana dan chita2 kita lahir dan batin.

Dua warna yang menjadi latar bendera ini ia-lah MERAH dan PUTEH. Yang merah itu menunjukkan darah kita sama-sama merah. Ini menunjukkan tidak ada perbedzaan2 hidup antara raayat Singapura ini walau pun di-antara kita ada berbagai2 kaum. Kita harus sedar bahwa kita mempunyai hak yang sama antara satu sama lain – tidak ada yang harus di-lebehi dan tidak ada yang harus di-kurangi. Ini terkandung dalam warna merah di-bendera kita itu, yang menyatakan bahwa darah kita sama2 MERAH.

Warna yang putih, di-bawah ini, menyatakan kesuchian atau di-sebut dalam bahasa Inggeris-nya purity (* bacha: piyoriti). Ia me-nyatakan betapa suchi dan asli-nya segala chita2 dan tindakan kita atas sa-barang hal.

Sa-buah BULAN SABIT itu menyatakan bahwa Singapura ini sekarang menjadi sa-buah negara muda dalam ukoran negara2 yang bebas dalam dunia. Bulan-sabit itu sa-olah2 melingkongi lima butir BINTANG PUTEH yang tetap. Ini menerangkan bahwa negara muda Singapura ini terbentuk dengan lima dasar dan akan terus hidup dengan lima rukun yang tertentu.

BINTANG PERTAMA menunjukkan KEDEMOKRASIAN. Segala tindakan Singapura harus-lah demokrasi.

BINTANG KEDUA menunjukkan KEBEBASAN. Tiap2 raayat Singapura mempunyai kebebasan dalam hidup-nya.

BINTANG KETIGA menunjukkan KEADILAN. (justice)

BINTANG KEEMPAT menunjukkan PERSAMAAN HIDUP. Dalam bahasa Inggeris-nya di-sebut equallity.

Dan BINTANG KELIMA itu menunjukkan KEMA'AMORAN. Dalam bahasa Inggeris-nya di-sebut prosperity.

Itu-lah falsafah bendera kita yang berwarna merah-puteh dengan sa-buah bulan sabit dan lima butir bintang.

* * * *

Orangtua2 kita menyatakan bahwa: tak kenal maka tak chinta, sebab itu-lah sekarang di-perkenalkan bendera kita dan lagu kebangsaan ini dengan harapan supaya sekalian raayat Singapura ini akan menchintai negara kita. Maka ini-lah tujuan besar MINGGU KESETIAAN NEGARA INI.

Mari-lah sekarang, kita sama2 menyanyikan lagu kita: LAGU MAJULAH SINGAPURA..... untuk memulakan perayaan MINGGU KESETIAAN KEBANGSAAN kita ini.

Che'gu Alias Marzuki akan mengetuai kita menyanyi bersama2.